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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 31 mei 2021

Fractie Vraag
AB Valkenburg aan de Geul beweegt

We zitten ruim 7 weken verder na besluitvorming over de nota “Valkenburg aan de Geul beweegt” inzake het accommodatiebeleid en 
buitensportcomplexen. Een van de beslispunten hierin was “één van de bestaande locaties van SV Geuldal samen met de gemeente Gulpen-
Wittem aan te passen voor huisvesting van SV Geuldal, indien SV Geuldal daar mee instemt”.
 Kunt u ons aangeven welke stappen hierin in de afgelopen periode door uw College genomen zijn?
 Heeft er tussentijds overleg met de vereniging en andere belanghebbenden plaatsgevonden en aan welke scenario’s kunnen wij hierbij 

denken?
 Welke ontwikkelingen zijn er tot heden gemaakt voor het behoud van deze (multifunctionele) accommodatie voor de kern Schin op Geul en 

op welke termijn wordt de raad hierover geïnformeerd?

CDA ---

VSP ---

PGP Archeologisch onderzoek graf kasteelruïne
 Klopt het dat er een archeologisch onderzoek komt naar een graf op de kasteelruïne? 
 Zo ja, in de wet staat dat men niets meer mag opgraven als er geen sprake van noodzaak is?
 Waarom wordt het graf archeologisch onderzocht en kan de noodzaak van het onderzoek nader toegelicht worden?

VVD Veiling inboedel Polfermolen
 Heeft de veiling inboedel Polfermolen al plaatsgevonden? 
 Zo ja is de opbrengst al bekend? 
 Zo ja hoe hoog is de opbrengst en wat wordt met deze opbrengst gedaan?


